

**2022 - 2023 「Creative English Scheme」**  
**英語網上課程獎學金申請表**  
**Application Form for the English E-Learning Scholarship**

請家長填妥以下表格：

Please complete the following form (to be filled in by parent).

學生資料 Student Information	
就讀學校 School	
姓名 Name	
班別 Class	
學號 Class No.	
會員資料 Member Information	
登入網站編號 Login ID	
課程總分 Total Score (2022年12月1日至2023年2月28日)	
收款人資料 Recipient Information	
學生家長姓名 Parent Name	
日間聯絡電話 Tel. No. (1)	
WhatsApp 聯絡電話 Tel. No.(2)	
申請日期 Date of Application	
簽署 Signature	

注意事項：

1. 家長必須填妥表格上所有資料，資料不完整將不獲處理。
2. 以上資料只用於「Creative English Scheme」的獎學金計劃申請，不作其他用途。
3. 寄回本申請表格時，須附上校方頒發的成績證明文件(即上學期成績表副本)。
4. 申請截止日期為 **2023年3月15日**(以郵戳日期為準)。獎學金計劃不接受逾期申請。

Remarks:

1. Parents must fill in all the information in the form. Applications with incomplete information will not be considered.
2. All personal data provided above will only be used for purposes related to the scholarship application.
3. Please submit the certification of results issued by school (i.e. photocopy of academic report in the first term) along with the application form.
4. The deadline of application is **15<sup>th</sup> March, 2023** (according to the date of postmark). Applications after the deadline **will not be accepted**.

\* 就有關獎學金申請條款、事項及引起的問題，資助委員會保留最終決議權。

\* The Funding Committee reserves the final resolution on the terms, matters and issues arising from the scholarship application.

郵寄地址：香港西營盤干諾道西 122 號確利達中心 19 樓聯合英語教育有限公司

Mail address: 19/F, Qualipak Tower, 122 Connaught Road West. Hong Kong